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SLOVO STAROSTY 

Vážení spoluobčané, rok 2023 je takřka u  konce a  já 
se  ho pokusím na  této stránce zrekapitulovat a  vás 
do dalšího roku trochu povzbudit. Část naší populace 

je přesvědčena, že je všechno špatně. „Vláda je špatná, ceny 
v  obchodech a  ceny energií jsou vysoké, atd.“ Buďme však 
soudní a važme si toho co máme a opravdu toho nemáme málo. 
Věřím, že většina z  vás sleduje také dění ve  světě a  alespoň 
vnímá velké utrpení babiček, maminek a  hlavně dětí 
v  neskutečně hloupých válečných konfliktech. Vraťme se, ale 
k nám do naší obce. Z investičních akcí se nám podařilo vše, co 
bylo v  plánu (dokončení rekonstrukce č.p. 140, č.p. 329, FVE 
na  MŠ, ZŠ, OÚ a  DPS máme již v  provozu, na  sportovišti 
u  rybníka nás čekají na  jaře pouze drobné dokončovací práce 
a zeleň). Proběhlo mnoho kulturních a sportovních akcí, za což 
velice děkuji těm, kteří se  na jejich pořádání podíleli. Máme 
mnoho vizí, jak obec v budoucnosti rozvíjet. Nejsem si ale jist, 
zda na  to máme dost energie. Opravdu by se  lépe pracovalo, 
kdyby bylo méně „brblalů“ kterým vadí, že roste tráva, padá 
listí, jezdí auta, děti křičí a bylo více těch, kteří umí pochválit, 
poděkovat, ale hlavně udělat něco pro obec a pro druhé. Těch, 
kteří patří do  skupiny „brblalů“ je bohudík málo a  nebudu 
se  o  této partě dále rozepisovat. Těch, kteří patří do  té druhé 
skupiny, je podstatně víc a budeme velice rádi, pokud se  tato 
skupina ještě rozroste o  další spoluobčany. Určitě nedokážu 
vyjmenovat všechny, kteří jsou ochotni pro obec a  svoje 
spoluobčany něco udělat, jedná se o občany, kteří se účastní akcí 
jako jsou Ukliďme Kačici, Zasaďme stromy atd. a také o občany, 
kteří se  podílejí na  pořádání sportovních a  kulturních akcí. 
Všem těmto občanům se hluboce klaním a moc jim děkuji. Přeji 
vám do dalšího roku mnoho štěstí, zdraví a  věřte, že největší 
štěstí zažijete, pokud dokážete potěšit i své okolí.

Loučím se  s  vámi citátem Oty Pavla, bylo by krásné, 
kdybychom se toto naučili: „Umět se radovat ze všeho. Nečekat, 
že v budoucnu přijde něco, co bude to pravé, protože je možné, 
že to pravé přichází právě teď.“

Hodně krásného do dalších let, přeje Libor.

Odpadové hospodářství  
v roce 2024

Místní poplatek za psa 
v roce 2024

V  roce 2024 zůstávají poplatky za svoz 
komunálního odpadu STEJNÉ. 
Nicméně svozová společnost nám i v 

tomto roce oznámila navýšení cen pro rok 2024 
o celých 13 %. Po domluvě s okolními obcemi 
bylo vytvořeno společné memorandum 
o  společné iniciativě, kde bylo svozové 
společnosti navrženo navýšení maximálně o 
8  %, na  což společnost nakonec přistoupila. 
Mimo jiné byla značně navýšena i  cena 
za skládkovné. Je skutečně potřeba, aby každá 
domácnost třídila odpady v maximální možné 
míře! Rád bych vás touto cestou požádal, 
abyste tříděný odpad, zejména papír, při 
vhazování do  kontejnerů rovnali, aby mohla 
být plně využita celá kapacita kontejneru. 
Pokud budou nádoby na  tříděný odpad plné, 
prosím, využijte sběrný dvůr, nenechávejte 
odpad vedle kontejnerů. Na  druhou stranu 
s bě r ný d vů r N E S L O UŽ Í k  u k l á d á n í 
komunálního odpadu. Budeme rádi, když 
sběrný dvůr budete rozumně VYUŽÍVAT, ale 
nikoliv ZNEUŽÍVAT! Děkujeme za pochopení. 

Zastupitelstvo obce Kačice na svém 
veřejném zasedání dne 12.12.2023 
schvá l i lo vyhlášku o mís tn ím 

poplatku, která upravuje místní poplatek za 
psa. 

Od 01.01.2024 bude poplatek za jednoho psa 
činit 200 Kč, za každého dalšího psa téhož 
držitele 400 Kč. Osoby starší 65 let mají slevu 
na místním poplatku 50 %.
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KAČICKÉ UDÁLOSTI 

Sportovní olympiáda pro 

Otužování - sezóna č. 2

V říjnu tohoto roku jsme opět s místními i 
přespolními otužilci zahájili pro nás již druhou 
otužovací sezónu v rybníku Chobot. S radostí 

musím konstatovat, že naše skupina se stále obměňuje a 
rozšiřuje, až se nás jednou sešlo téměř dvacet. Dvacet 
bláznů, kteří lezou za každého počasí do studené vody, s 
úsměvem na rtech, s občasnými výkřiky „proč to vůbec 
dělám?!“

A vlastně proč? Po roce pravidelného otužování již 
můžeme zhodnotit benefity. Musím konstatovat, že 
klasické virózy se nám vyhýbají nebo jsou kratší. Když 
někde lapíme horšího bacila, průběh nemoci je rychlejší a 
mírnější. Rozhodně nás nerozhodí výkyvy počasí a svaly 
po náročném tréninku rychleji regenerují. V loňském roce 
se teplota v kanceláři vlivem šetření energií snížila a 
klepala jsem „kosu“. Ale letos jsem, oproti mým 
kolegům, v práci stále v tričku. 

A co nás ještě čeká do konce roku? Několik z nás se 
rozhodlo 3. 12 .2023 zúčastnit pokusu o zapsání do české 
knihy rekordů v počtu otužilců v jeden čas ve vodě  v 
jezeře Barbora. Určitě bude adventní otužování s 

cukrovím a špekáčky a na Nový rok se jistě opět sejdeme 
a přivítáme nový rok ve vodě. 

Pokud Vás to aspoň trošku láká, přijďte to zkusit. Ve 
skupině se vám poleze do vody snáz, my pomůžeme a 
poradíme a budeme vám oporou. Vždy v neděli v 10:00.

Dne 24.9.2023 nám počasí přálo a po roce se opět 
na  fotbalovém hřišti sešli sportovní nadšenci 
a  jejich rodiče na  sportovní olympiádě. 

Bezmála 60 dětí si přišlo zasoutěžit ve 4 kategoriích. 
Protože se  to loni osvědčilo, i  letos měla každá věková 
kategorie svého vedoucího a  s ním děti absolvovaly 
všechny disciplíny. Každý malý sportovec vydal ze sebe 
to nejlepší a  výsledky tomu také odpovídaly. Některé 
děti zaznamenaly velké zlepšení oproti loňsku a  ty 
nejlepší se po součtu všech bodů z jednotlivých disciplín 

Cena vodného a stočného v roce 2024

Dále pro Vás máme informace týkající 
se  nových cen vodného a  stočného pro rok 
2024. Společnost Vodárny Kladno – Mělník a.s. 

nám zaslala na konci listopadu velmi strohou informaci 
o  zásadním zvýšení vodného a  stočného pro rok 2024 
o  celých 25 % oproti cenám pro rok 2023. V  této věci 
jednáme s  okolními městy a  obcemi o  společném 
postupu. Následně vás budeme informovat. 

cena v Kč / m3   
bez DPH

cena v Kč / m3      
vč. DPH (12 %)

Vodné 90,06 100,87

Stočné 66,19 74,13

Celkem 156,25 175,00

Areál pro aktivní a pasivní odpočinek u rybníku Chobot

Během podzimních měsíců bylo vybudováno 
víceúčelové hřiště u  rybníku Chobot. Bohužel 
nám povětrnostní podmínky nedovolily 

dokončit veškeré terénní úpravy. Během jarních měsíců 
bude dorovnán povrch a  doseta tráva a  květná louka. 

Žádáme proto návštěvníky, aby se do oficiálního otevření 
celého areálu (předpoklad květen 2024), pohybovali 
pouze po zpevněných cestách. 

Libor Němeček, starosta obce
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Podzimní slavnosti

Osaďme Kačici

Neděle 15.  října patřila 
v  Kačici pouštění draků 
a  v y ř e z á v á n í d ý n í . 

Připraven byl i  program pro děti, 
opékání špekáčků, výtvarný koutek 
pro děti, malování na  obličej, 
f o t o k o u t e k , p ro d e j p e r n í čků 
a  nechybě lo samoz ře jmě an i 
občerstvení. 

Z  p o č á t k u t o v y p a d a l o 
na  nádherné slunečné podzimní 
o d p o l e d n e , t o a l e b o h u ž e l 
nevydrželo až do  konce. A  tak 
se  dě t ský program p řesunuI 
na  chvíli do  sokolovny a  závěrečná 
o c h u t n á v k a v  r á m c i s o u těže 
o  nej lepš í jablečnou dobrotu 
proběhla tak trochu za pochodu. 

Dešťovou přeháňku naš těst í 
přečkal dostatek hodnotitelů. Ti měli 
následně možnost ochutnat sedm 
vzorků dobrot upečených z jablíček. 

Děkujeme všem pekařkám za jejich 
ochotu a  čas, který věnovaly 
přípravě.

Daniela Veselská, místostarostka

ocitly na bedně. Oceněny byly všechny děti a každý malý 
sportovec si odnesl odměnu za  výkony. Velké 
poděkování patří i  rodičům, kteří se  s  velkou vervou 
zapojili do  nového závodu. Celkem 44 dvojic – rodič/
dítě se  poměřilo mezi sebou a  za  bujarého fandění 
fanoušků jsme odstartovali první ročník štafetového 
běhu FamilyRun Kačice. Podle věku běžely děti 50 m, 

100 m, 200 m  a 400 m  a vždy předaly štafetový kolík 
rodiči. Všichni dospělí běželi 400  m  a byly to 
neuvěřitelné výkony, leckdy na hraně života a smrti 😄 . 
Ještě jednou děkujeme všem zúčastněným a opět hlavně 
dobrovolníkům za  pomoc s  organizací, bez nich by to 
nešlo. 

Pavla Horáková

BNení to tak dlouho, co byl dokončen nový 
chodník a  lávka od  obce k  fotbalovému hřišti. 
Bylo však ještě potřeba jeho okolí trochu 

zvelebit. Vznikl tak nápad na  akci Osaďme Kačici. 
V sobotu 21. října akce proběhla za skutečně ukázkového 
počasí, a  tak se nám během dopoledne podařilo upravit 

a  osadit celou stráňku směrem od  obce k  fotbalovému 
hřišti. A na jaře budeme pokračovat. Velké dík patří všem 
pomocníkům, kteří se  do akce zapojili. A  také 
Otevřenému mlýnu za spolupráci a poskytnutí zázemí.

Daniela Veselská, místostarostka
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Lampionový průvod a strašidelná stezka

V   sobotu 4.  listopadu se od 
17 hodin konal již 8. ročník 
Strašidelné stezky. 

Letošního ročníku se  zúčastnilo 
kolem 150 dětí. Lampiony a světýlka, 
kterými si řada dětí své kostýmy 
ozdobila, byla vidět na  mnoha 
místech naší obce.

L e t o s j s m e z a h á j i l i s t e z k u 
na  zahradě kačické školy. Ti, kteří 
dorazili, mohli po  setmění přímo 
v  zazděných oknech školy sledovat 
příběh dvou duchů, kteří se  po sto 
letech vzbudili a chystali se na svou 
strašidelnou výpravu. Bohužel jeden 

z  nich zapomněl kus kouzla, a  tak 
se  nemohl dostat ven. Pomoci mu 
mohly jedině naše děti, které se staly 
jeho spojenci a zkusily na Strašidelné 
stezce ono kouzlo najít. 

Můžeme prozradit, že se  to 
povedlo všem. A  také musíme 
prozradit, že všechna strašidla 
a  strašidýlka absolvovala všechna 
stanoviště. Dokonce i  to, které bylo 
jen pro ty nejodvážnější. Všichni 
zv ládl i š í l ené k launy, proš l i 
strašidelnou zahradou mlýna, přes 
čerty až k  převozníkovi a  navštívili 
hrůzostrašnou ordinaci doktora 

Rubensteina. Pak 
už na  ně čekal 
“ j e n ” v o d n í k 
u našeho rybníka. 
U ž t o m o h l o 
vypadat, že je 
v š e m ú k o lům 
konec, ale ještě 
byla na řadě paní 
čarodějnice. Té 
musela strašidla 
ř í c t p ř e c e t o 
kouzelné slůvko, 
k t e r é z a p o -
mětlivého ducha 

vysvobodí. Stačilo ono slůvko najít 
a  třikrát ho vyslovit. Pak už 
následovala zasloužená odměna. 

V cíli si navíc mohli všichni dopřát 
něco teplého a dobrého do bříška. 

Chceme zde poděkovat všem 
účinkujícím za  skvěle obstaraná 
stanoviště, dále pak Otevřenému 
mlýnu za  tradičně vydařenou 
spolupráci na této akci a Sportcentru 
Kačice za občerstvení v cíli.

Jana Vaníčková

Otevřené vánoční dvorky

I   tento rok nesměla chybět akce „Otevřené 
vánoční dvorky“, do které se již podruhé zapojila 
i  místní základní a  mateřská škola Kačice s 

krásnými výrobky.
Tentokrát nám však počasí připravilo krásnou 

sněhovou nadílku. Všichni tak měli možnost vydat 
se  na krásnou zimní procházku a  navštívit několik 
otevřených dvorků, kde bylo možné zakoupit vánoční 
výrobky z dílen místních obyvatel. 

Na  návsi se  k  místním připojilo i  několik stánků 
z blízkého okolí. 

V  podvečer byl na  návsi připraven program, který 
odstartovalo vystoupení dětí z  místní MŠ, na  které 
plynule navázalo vystoupení školáků. Moc děkujeme 
všem dětem za  krásná vystoupení a  paní učitelkám 
za jejich trpělivost. Poté již přišla řada na vánoční písně 
v podání vokálního kvarteta Laurus, při jejichž tónech 
byl rozsvícen vánoční stromek a nechybělo ani tradiční 
nalévání. 

Věříme, že si všichni užili příjemné sobotní 
odpoledne a podvečer prvního adventního víkendu.

Obecní úřad Kačice



5

Školní rok se  rozběhl, naši 
noví prvňáčci se přizpůsobili 
školnímu režimu, už zvládají 

přečíst první slova, umí počítat do 5. 
Ve škole se jim líbí, učení je baví, vše 
probíhá tak, jak má. Ve škole 
se uskutečnily první třídní schůzky, 
proběhlo čtvrtletní hodnocení. 

Rozjely se  kroužky ve  školní 
d r u ž i n ě . P a n í v y c h o v a t e l k a 
Hlušičková vede kroužek „Děti 
na  startu“, paní asistentka Hrbková 
v rámci školní družiny vede „tvoření 
ve  školní družině“. Paní učitelka 
Viktorová vede hudební kroužek hry 
na  flétnu pro žáky od 2.  do 
5.  ročníku. Žáci 4.  a 5.  ročníku měli 
fotosoutěž na  téma „Podzimní 

zátiší“ – bylo uděleno 988  hlasů. 
13.  11. – jsme navštívili v  rámci 
projektového dne svíčkárnu RODAS 
Šestajovice. Byl to vydařený den, 
žáci si zdobili svíčky, vyráběli 
koupelovou sůl, za  odměnu dostali 
čokoládová lízátka. Ve škole jsme 
měli „Rytmickou show“ – zábavný 
hudební program. Přijelo za  námi 
divadlo „Pod kloboukem“. Také 
jsme společně s  MŠ jeli do  Kladna 
do  kina Hutník. Projektový den 
na  téma „Halloween ve  škole“ jsme 
měli po  podzimních prázdninách, 
žáci plnili halloweenské úkoly, kdo 
chtěl, přinesl si kostým. Paní učitelka 
Viktorová  s paní asistentkou 
Hrbkovou připravily v  tělocvičně 

soutěže pro jednotlivé třídy. Všichni 
žáci společně s  paními učitelkami 
pečlivě vyráběli výrobky na vánoční 
jarmark. Paní Viktorová připravila 
se žáky hudební vystoupení. 

V  prosinci nás ještě ve  spolupráci 
s  O t e v ře ným m lýn e m če k a j í 
projektové dny s vánoční tématikou, 
přijede za  námi cirkus „Cecilka“. 
Poté se  už všichni budou těšit 
na vánoční prázdniny. 

Ve  škole se sejdeme 3.1. 2024 Přeji 
společně se  zaměstnanci školy 
pohodové vánoční svátky a  vše 
nejlepší do nového roku.

Mgr. Jitka Jindáčková, 
ředitelka ZŠ a MŠ Kačice

AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY 

ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLIČKY 

Podzim už nám zamával 
a  začíná ho střídat zima. 
Ve  školce se  chystáme 

na  adventní čas plný nejrůznějších 
akcí, radovánek v zasněžené přírodě 
a  především těšení se  na období 
radosti, na Vánoce a příchod Ježíška. 

P o d z i m b y l l e t o s o p r a v d u 
povedený a počasí nám přálo. Díky 
slunečným a  teplým dnům jsme 
mohli s  dětmi podnikat nejrůznější 
výpravy a vycházky do okolí školky, 
objevovat krásy naší obce a společně 
si užít podzim, co to šlo. Nejvíce 
jsme si užili sbírání kaštanů, boj 
o každý nespadlý kaštan a následné 
tvoření zvířátek. Podzim jsme 
oslavili spolu s rodiči a dětmi na akci 
Dýňování, kde jsme si vyřezali dýně, 
poseděli u  občerstvení a  pěkně 
s e  p o b a v i l i . N a v š t í v i l i j s m e 
kamarády v  základní škole, při 
příležitosti divadla s  pohádkou 
o  Skř í tku Valeriánovi. Dě tem 
se  představení moc líbilo a  už 
se  těšíme na  další akci. Ve  školce 
proběhlo focení v duchu Vánoc, letos 
poprvé na podzim venku, když nám 
počasí tak přálo. Fotky se  moc 
povedly a  děti budou mít krásné 
vzpomínky. Na adventní čas 
s e  p ř i p r a v u j e m e t v o ř e n í m 
a  vyráběním vánoční výzdoby, 
k t e r o u j s m e p r o d á v a l i t a k é 

na  vánočním jarmarku ve  školce. 
L e t o s p o p r v é b y l a p r o d ě t i 
připravena na  jarmarku Vánoční 
stezka s  různými úkoly, které děti 
na  stanovištích plnily a  na  konci 
dostaly dáreček. Pro všechny bylo 
připraveno pohoštění v  podobě 
sladkých a  slaných dobrot, teplého 
čaje a  výborné kávy. Jarmark byl 
zakončen vystoupením obou tříd 
u  příležitosti rozsvícení Vánočního 
stromu v  Kačici. Děti byly moc 

šikovné, zpívaly, recitovaly a tančily. 
Po  vystoupení mohly odevzdat svá 
přání Ježíškovi přímo andělovi 
z nebeské pošty. Na počest příchodu 
Mikuláše a  čerta jsme vyráběli malé 
Mikuláše, andílky a  čertíky. Nadílka 
byla vskutku velkolepá. S dětmi jsme 
se  také převlékli do  kostýmů, moc 
se  jim to líbilo, dokonce se  s  čertem 
fotily a drbaly ho za uchem. Zapojili 
jsme se do akce Krabice od bot, kdy 
jsme shromáždili krabice s dárky pro 
děti, ke  kterým nemůže přijít 
na  Vánoce Ježíšek a  obdarovat je, 
protože nemají domov nebo rodinu. 
Školkové dět i dárky zabali ly, 
nakreslily obrázek na  štítek a  snad 
pochopily, že některé děti nemají to 
štěstí zažít radostné Vánoce plné 
dárků . Tak aspoň takto jsme 
se  snažili pomoci. Těšíme se  na 
Vánoce, zpíváme koledy, užíváme si 
napadaného sněhu, trénujeme 
na Vánoční besídku pro rodiče. Teď 
už se budeme těšit, až přijde pro nás 
ten významný den. 

Přejeme všem krásné prožití 
a d v e n t u i  v á n o čn í c h s v á t ků 
a  přejeme, aby byli všichni zdraví, 
šťastní a spokojení. To vše Vám přeje 
k o l e k t i v z  m a t e ř s k é š k o l y 
a samozřejmě naše dětičky.

Mgr. Šárka Rácová, 
vedoucí učitelka MŠ
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INFORMACE Z KNIHOVNY 

Opět se přiblížil konec roku 
a  s ním i  poslední akce, 
které pro vás knihovna 

ještě chystá. V  září jsme se  znovu 
začali scházet s  rodiči a  dětmi 
v  projektu S  knížkou do  života/
Bookstart. Pokaždé se  děti seznámí 
s novou knížkou, kterou si společně 
z á b a v n o u f o r m o u p ře č t e m e . 
Hrajeme s i , povídáme, ne jen 
o  knížkách a  čtení 😊  a děti malují 
nebo za pomoci rodičů tvoří. Každé 
setkání je trochu jiné. Někdy 
se doporučují nové knížky nebo tipy 
kde je najít, někdy hry, audioknihy 
nebo zajímavé workshopy. Od 
nového roku přivítáme do  projektu 
Bookstart nové členy, takže pokud 
máte zájem a Vašemu batolátku jsou 
nebo budou v  lednu tři roky, 
p ř i h l a s t e s e  n a e - m a i l : 
knihovnakacice@seznam.cz a přijďte 
mezi nás! 

V  listopadu navštívila knihovnu 
4.  a 5.  třída s  paní učitelkou 

Hrabalovou. Žáci se  seznámili 
s  gamebookem, kdy byli vtaženi 
do  role hlavního hrdiny a  sami 
vytvářeli dějovou linku dle svých 
vlastních rozhodnutí. Program nás 
všechny moc bavil. Další program 
pro základní školu chystáme 
po  novém roce. Prvňáčky čeká 
zapojení do  projektu Knížka pro 
prvňáčka a  společná středeční 
se tkání nad knihou. Dále j e 
naplánované setkání s  mateřskou 
školou, kdy knihovnu těsně před 
Vánoci navštíví děti z  obou tříd. 
S  Adventem si naše nejmenší děti 
mohou užít Zimní stezku, která je 
pro ně v  knihovně připravena. 
Stezka plná hádanek a  kvízů je 
p r o v e d e c e l o u k n i h o v n o u . 
Po splnění všech úkolů je čeká malá 
o d m ěn a . Z a j í m a v o u a k c í j e 
Procházka Adventem, do které jsme 
se  zapojili a nás po  vyřešení 
h á d a n k y n a š l y. 1 5 .  p ro s i n c e 
se můžete těšit na Vánoční posezení 

s  besedou o  pocitech a  našich 
emocích. V pohodové atmosféře, při 
kávě a  cukroví jsme si povídali 
s  Janou Slezákovou, vztahovou 
koučkou a  lektorkou. Přijďte mezi 
nás, na chvilku se zastavit a rozjímat. 
Čtenářská výzva pro dospělé 

čtenáře pomalu končí. Mnozí z Vás 
již odevzdali své herní karty. Ostatní 
mají čas jen do  konce prosince! 
Vyhodnocení bude v  lednu nebo 
začátkem února. 

Další soutěží jsou Lovci perel pro 
dětského čtenáře. Hra oficiálně končí 
posledního ledna a soutěžních karet 
– perlorodek se  sešlo opravdu 
hodně! Děti čeká vyhodnocení 
během února, kdy bude znovu 
otevřen kouzelný krámek k nákupu 
odměn. 

P ř e j i V á m v š e m k r á s n é 
a  pohodové Vánoce s  rodinou, 
a hlavně hodně zdraví v novém roce 
2024.

Lenka Pokorová, knihovnice

ZPRÁVY ZE SOKOLA 

Nazdar všem! Od minulého 
vydání našeho zpravodaje 
uplynulo několik měsíců 

plných poutavých akcí a  událostí 
v  Tělocvičné jednotě Sokol Kačice. 
Podívejme se společně na to, co jsme 
prožili a co nás čeká v nadcházejících 
měsících. V  počátku podzimu 
(14.  října) se  členové Sokola Kačice 
sešli k  dobrovolnické podzimní 
b r i g á d ě . Ta t o a k c e n e j e n ž e 
zdůraznila týmovou práci, ale 
p ř i n e s l a i  r a d o s t ný m o m e n t 
spolupráce mezi členy jednoty 
a  jejich rodinami. Velké poděkování 
všem, kteří se  zúčastnili a  přispěli 
k úspěchu brigády. O několik týdnů 
p o z d ě j i , n a  D e n v z n i k u 
Československa – 28.  října, jsme 
se  zúčastnili celorepublikové akce 
Sokolského běhu republiky, kterou 
jsme pořádali potřetí. 21 odvážných 
dětí absolvovalo tratě o délce 250 a 
500  metrů, zatímco 50 dospělých 
se  utkalo na 7,3 kilometrové trati. 
Dne 4.  listopadu jsme pořádali 

posvícenskou zábavu, na které 
hrá la kapela IdealBand. 
Zhruba 150  hostů se  sešlo 
k  tanci a  poslechu, vytvářeli 
skvělou atmosféru, která 
p řet rvá v  pamě t i všech 
úča s t n í ků . N a d c h á z e j í c í 
sobotu. 11.  listopadu, jsme 
uspořádali Svatomartinský 
turnaj ve  stolním tenise pro 
děti a  dospělé, který oslovil 
celkem 7 účastníků. Soutěživý duch 
a  sportovní vášeň byly hlavními 
s l o v y t é t o u d á l o s t i . D ě t s k á 
M i k u l á š s k á , k t e r á s e  k o n a l a 
9.  prosince, nabídla dětem soutěže 
a  odměny. I  když účast byla 
tentokrát slabší. Ti, kteří přišli, si 
odnesli spoustu radosti. Stejného 
dne v  podvečer jsme uspořádali 
Č e r t o v s k o u z á b a v u a n e b 
Mikulášskou pro odrostlejší. K  tanci 
a poslechu hrála kapela Cheam Tools 
z  Vašírova. I  přes malou účast, si 
přítomní užili večer plný zábavy. Do 
budoucna nás čeká Vánoční turnaj 

v  badmintonu, který se  uskuteční 
2 6 .  p r o s i n c e . Ta t o u d á l o s t 
představuje skvělou příležitost 
s t r á v i t s v á t e čn í ča s a k t i v ně 
a sportovně. 

Od  ledna rozjedeme plesovou 
sezónu v  naší sokolovně s  akcemi 
jako plesy SK Kačice, Obecní ples 
a dětské maškarní "šibřinky". Přijďte 
si užít skvělou atmosféru a společné 
chvíle plné tance a zábavy. Od půlky 
listopadu do  začátku prosince jsme 
čelili technickým výzvám v  podobě 
poruchy kotle, což vedlo k omezení 
provozu. 
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NOVINKY Z SK KAČICE 

S radostí vám však oznamujeme, že 
k o t e l b y l ú s p ě šn ě o p r a v e n , 
a  m i k u l á š s k á z á b a v a m o h l a 
proběhnout. Také nás trápí drobné 
krádeže materiálu, který se  týká 
zejména toaletního papíru, ručníků 
a  mýdla během prodejních akcí. 
Stejně tak jako mládež navštěvující 
ve večerních a nočních hodinách náš 
areál, zanechává po  sobě nepořádek, 
k t e rý j e p a k p o t ře b a u k l í z e t 
a  likvidovat. Přesto věříme, že 
společně dokážeme udržet příjemnou 
atmosféru a ochranu majetku.

Na závěr tohoto článku bychom 
c h t ě l i v š e m n a š i m č l e n ům 
i  obyvatelům Kačice popřát krásné 

a  klidné Vánoce, šťastný nový rok, 
hlavně hodně zdraví a  pohody 
do  roku 2024. Děkujeme vám 
za  podporu a  těšíme se  na další 
společné chvíle. Všechny aktuální 
i n f o r m a c e , c v i č e b n í r o z v r h 
a  pozvánky na  akce naleznete 
na  webu www.sokolkacice.cz nebo 
n a  f a c e b o o k u : w w w. f b . c o m /
sokolkacice 

A na závěr malá zajímavost: tento 
článek pro vás pomohla připravit 
umělá inteligence (ChatGPT) Těšíme 
se  na vás na  cvičení nebo našich 
akcích

Michal Hrotík, náčelník jednoty.

Úspěšný podzim za námi!
Rozloučení s  létem tentokrát proběhlo 
ve  formě Táboráku, a  to v  sobotu dne 16.  9. 

2 0 2 3 . K  t a n c i a  p o s l e c h u n á m z a h r á l a 
COUNTRYBANDA. Pro návštěvníky byly připraveny 
špekáčky k opečení. Akce se velmi vydařila a v příštím 
roce ji určitě zopakujeme. A  tým má za  sebou velmi 
dobrou podzimní část soutěže, kdy s bilancí 8 výher a 4 
prohry, s  aktivním scóre 41:21, obsadil skvělé 2. místo 
v celkové tabulce se ziskem 26 bodů. Výsledkově se nám 
především začátkem podzimu dařilo, kdy jsme porazili 
tým z  Neuměřic, Slatiny, Smečna a  Hrdlíva. Dokonce 
se  povedlo, že jsme vyhráli všechny domácí zápasy. 
Z  naší strany úspěšný podzim, v  zimní přípravě 
mákneme a  připravíme se  na jarní část soutěže. Dne 

31. 12. 2023 se uskuteční, jako již tradičně, Silvestrovský 
fotbal, na  který Vás srdečně zveme. Sraz v 10  hodin 
na  fotbalovém hřišti SK. Dále Sportovní klub Kačice 
oznamuje, že pořádá Sportovní ples, který se uskuteční 
dne 16.  2. 2024 od 20  hodin v  místní sokolovně. 
O  zahájení předprodeje vstupenek budete včas 
informováni přes sociální sítě. Dovolte nám, abychom 
Vám, v  období celoročních rekapitulací a  novoročních 
předsevzetí, poděkovali za podporu v roce 2023 a popřáli 
Vám příjemné prožití vánočních svátků. V  novém roce 
Vám přejeme pevné zdraví, pohodu, šťastné náhody, 
legrační příhody a  žádné nehody. Zvláštní poděkování 
patří Obecnímu úřadu Kačice za podporu a spolupráci. 

Výbor Sportovního klubu Kačice z.s.

Klidné prožití vánočních 
svátků a hodně zdraví do 

nového roku přeje obec 
Kačice.
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Termín Akce Pořadatel

26.12.2023 Ohňostroj u Vicenců 

od 18. hodin

rodina Vicencova

26.12.2023 Vánoční turnaj v badmintonu TJ Sokol Kačice

30.12.2023 Vzpomínkový pochod 

p. Maška

rodina Maškova

31.12.2023 Silvestrovský fotbálek SK Kačice

01.01.2024 Novoroční otužování Pavla Bažantová

16.02.2024 Sportovní ples SK Kačice

17.02.2024 Masopust Obec Kačice

17.02.2024 Maškarní rej aneb dětský 
karneval

TJ Sokol Kačice

08.03.2024 Reprezentační ples ZŠ 

a obce Kačice

obec Kačice            
a ZŠ Kačice

16.03.2024 Otevřené jarní / velikonoční 
dvorky

Obec Kačice

29.03.2024 Velikonoční badmintonový 

turnaj

TJ Sokol Kačice

13.04.2024 Garážový výprodej Obec Kačice

30.04.2024 Pálení čarodějnic TJ Sokol

duben / květen Ukliďme Kačice Obec Kačice

04.05.2024 Kačický lesní běh M. Fikes

18.05.2024 Turnaj ve stolním tenisu TJ Sokol Kačice

01.06.2024 FamilyRun 2024 Obec Kačice

01.06.2024 Dětský den s SK Kačice SK Kačice

06.07.2024 GulášFest

CHOBOTtriatlonek

Obec Kačice

06.07.2024 Turnaj A týmů SK Kačice

08.-12.07.2024 Sportovní příměstský tábor Obec Kačice

05.-09.08.2024 Příměstský tábor Obec Kačice

31.08.2024 CHOBOTfest Obec Kačice

KONTAKTNÍ 
INFORMACE 

OBECNÍ ÚŘAD KAČICE 
Masarykova 20 

   Tel.: 312 655 623 
   Mobil: 723 526 534,

Email: info@kacice.cz

Libor Němeček, starosta
Email: nemecek@kacice.cz,
Tel.: 724 188 882
Daniela Veselská,  místostarostka
Email: veselska@kacice.cz

Úřední hodiny:
Po 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
St 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
Čt 07:00 - 11:30

Vydavatel: 
    Obec Kačice 
    IČ: 00234494 
    ev. č. MK ČR E 10578

Tisk zpravodaje:
Tiskárna Didot, spol. s r.o.

Redakční rada:
Daniela Veselská
Jitka Slámová

Příprava zpravodaje:
Petra Klíčová

Jazyková korekce:
Jitka Jindáčková

Za obsah článků odpovídají jejich 
a u t o ř i . Č l á n k y m o h o u bý t 
redakčně kráceny. Všechny články 
prošly jazykovou korekcí.

Adresa pro zasílání příspěvků 
a  i n z e r á t ů d o K a č i c k é h o 
zpravodaje: info@kacice.cz

Plán akcí

Změny v plánu akcí vyhrazeny!!
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